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Abstract (en)
The system has a container (2) for receiving an ice-water mixture, a heat exchanger (8) arranged above it for periodic ice production, and with
conduit connections (6) for the supply and discharge of water. A space-saving arrangement with favourable construction cost and good heat
economy properties can be achieved by arranging the heat exchanger (8) carried by the container (2) in the upper space of the container. The ice-
water storage space is here made with small transverse dimensions and correspondingly greater height (5), to reduce its diameter in the container.
The problem of heat layering resulting from this is avoided by the formation of a vertical throughflow which can be reinforced by blowing in air (15).
<IMAGE>

Abstract (de)
Kaltwassererzeugungsanlage mit einem Behälter (2) zur Aufnahme eines Eis-Wasser-Gemischs, einem darüber angeordneten Wärmeaustauscher
(8) zur periodischen Eiserzeugung sowie mit Rohrleitungsanschlüssen (6) für die Zu- bzw. Abfuhr von Wasser. Eine grundflächensparende
Anordnung mit günstigem Bauaufwand bei guten wärmewirtschaftlichen Eigenschaften läßt sich dadurch erreichen, daß der vom Behälter (2)
getragene Wärmeaustauscher (8) im Oberraum des Behälters angeordnet ist. Dabei wird zur Verringerung des Durchmessers der Eis-Wasser-
Speicherraum im Behälter mit geringen Querdimensionen und entsprechend größerer Höhe (5) ausgeführt. Das sich daraus ergebende Problem der
Wärmeschichtung wird durch Bildung einer vertikalen Durchströmung vermieden, die durch Lufteinblasung (15) verstärkt werden kann. <IMAGE>
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